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Prigodnom  svečanošću  u  sportskoj  dvorani  Osnovne  škole  u  Vidovcu  obavljena  je

primopredaja odnosno zamjena  poda (parket) u istoimenoj školi.

Naime, provedbom ovog projekta ispravljeni su utvrđeni nedostaci na postojećoj sportskoj

građevini, a koji su bitno utjecali na mogućnost i kvalitetu bavljenja sportom s obzirom na

tehničke uvjete koje sportska građevina treba zadovoljavati kako bi bila odgovarajuća za

nesmetano i sigurno obavljanje sportskih aktivnosti svim korisnicima.

Svečanosti  koju  su  upotpunili  učenici  škole  svojim  atraktivnim  nastupima,  nazočili  su

državni tajnik u Ministarstvu turizma i sporta Tomislav Družak, župan Varaždinske županije

Anđelko  Stričak,  njegova  zamjenica  Silvija  Zagorec  ,  predsjednik  Općinskog  vijeća

Krunoslav Bistrović, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. Miroslav

Huđek, učenici i učenice škole, kao i njihovi profesori te učitelji.



Ravnatelj  škole Predrag Mašić pozdravio je sve prisutne te je tom prigodom naznačio

važnost  zamjene  poda  kako  bi  svi  korisnici  mogli  nesmetano  i  bez  opasnosti  koristiti

prostor.

-Obilježavamo  završetak  radova  na  zamjeni  poda  odnosno  parketa  u  našoj  sportskoj

dvorani  te  smo simbolično  označili  nastavak  korištenja  dvorane  za  nastavu  tjelesne  i

zdravstvene  kulture  te  izvannastavne  aktivnosti  kao  i  za  rekreativne  i  natjecateljske

sportske aktivnosti. Naime, osim za potrebe škole naša sportska dvorana koristila se i za

treninge rekreativaca, ali i za treninge i utakmice rukometnog i malonogometnog kluba koji

djeluje u našoj  općini.  Također,  naša sportska dvorana koristila se i  za velike kulturne

događaje.  Budući  da  je  stanje  starog  parketa  bilo  takvo  da  je  ugrožavalo  korisnike  i

sportaše,  posljednjih  godinu dana  morali  smo dvoranu  zatvoriti  za  korištenje  vanjskim

korisnicima, a nastava tjelesne i zdravstvene kulture odvijala se s velikim oprezom. Na

našu veliku sreću, ove smo godine prošli na natječaju Ministarstva turizma i sporta s našim

projektom,  tako  da  smo  konačno  dobili  novi  pod  odnosno  parket  kojim  smo  povećali

sigurnost  korisnika,  ako  učenika  tako  i  sportaša.  Novi  pod  u  našoj  sportskoj  dvorani

omogućit  će  bezbrižnije  i  kvalitetnije  održavanje  nastave i  izvannastavnih  aktivnosti,  a

jednako tako omogućit će i novi zamah rekreativnih i natjecateljskih sportskih aktivnosti u

našoj općini, ali i u županiji - rekao je Mašić te naglasio kako Vrijednost projekta iznosi

973.888 kuna,  pri  čemu je  Ministarstvo  turizma i  sporta  osiguralo  623  tisuće  kuna,  a

Varaždinska županija 350 tisuća kuna.

Župan Stričak je izrazio zadovoljstvo provedbom projekta te je naglasio kako je dvorana

odmah dobila novi sjaj.

-Uvijek se držim one da „tko želi znati, traži način, a tko ne, traži razlog”. Nakon tri-četiri

godine uspjeli smo naći način da riješimo pitanje poda, odnosno parketa. Županija doista

nastoji  u svim našim školama osigurati  standard da se svi  zaposlenici,  kao i  učenice i

učenici,  osjećaju komotno i  sigurno, a nakon obavljenih radova ovdje, svi  će se tako i

osjećati. Imati dvoranu je vaše pravo i to je danas u svakoj školi minimum, no to nosi i

obavezu. Vaš rukometni klub više ne može biti u sredini ili se boriti za opstanak, mora biti

prvi  u  svojoj  ligi  -  rekao je  župan te  svim učenicima, učiteljima i  zaposlenicima škole

poželio uspjeha i sreće u ovoj školskoj godini i zahvalio se Ministarstvu turizma i sporta na

realizaciji ovog projekta.



Državni  tajnik  Tomislav Družak je  u svom obraćanju rekao kako osim realizacije  ovog

projekta  nastavlja  s  ulaganjima  u  Varaždinsku  županiju,  te  se  svake  godine  sredstva

povećavaju.

- Velika mi je čast i zadovoljstvo i doista sam sretan danas biti ovdje i s vama podijeliti

vaše veselje i radost u prilici otvaranja ovog novog parketa u vašoj sportskoj dvorani u

kojoj ćete uživati  i  vi  i  mnoge generacije djece, sportaša, rekreativaca nakon vas. Ove

godine je Ministarstvo turizma i  sporta,  odnosno Vlada RH uložila 33 milijuna samo u

ovakve i slične projekte. Podržali smo nekih 74 projekta jer smo prepoznati da je ustvari

najveći problem što često puta nemamo dovoljno sportske infrastrukture, a i ona koja je

postojeća najčešće puta nije adekvatna i u prilično je lošem stanju. Projekti su krenuli od

2019. godine do danas ukupnim iznosom od nekih 80 milijuna kuna su održani i mi smo u

Hrvatskoj preko 350 sportskih objekata održali. Ovo neka bude poučak i vama djeco da se

upornost  isplati.  Bilo  je  par  puta  pokušaja  da  prođe  ovaj  projekt  preko  natječaja

Ministarstva turizma i sporta, nažalost, u prva navrata nije uspio, a treći put je uspio. Pa

neka to bude poučak i u vašem životu da se doista upornost isplati – zaključio je svoj

govor Družak.

Parket je pušten u upotrebu simboličnim udarcem lopte kojeg je izveo učenik Osnovne

škole Vidovec Silvio Zagorec.




















